

---

THE PHARMACEUTICAL ACT  
(C.C.S.M. c. P60)

**Prescribed Drugs Regulation, amendment**

---

Regulation 176/2005  
Registered December 5, 2005

**Manitoba Regulation 144/98 amended**

**1** The *Prescribed Drugs Regulation, Manitoba Regulation 144/98*, is amended by this regulation.

**2** Section 2 is replaced with the following:

**Prescribed drugs**

**2** The following are prescribed as drugs for the purpose of the definition of "drug" in section 1 of the Act:

(a) the substances and mixtures of substances listed in Schedules 1, 2 and 3 of the Manual;

(b) a substance or mixture of substances that contains pseudoephedrine as the single active ingredient.

**Coming into force**

**3** This regulation comes into force on January 15, 2006, or on the day it is registered, whichever is later.

---

LOI SUR LES PHARMACIES  
(c. P60 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les médicaments d'ordonnance**

---

Règlement 176/2005  
Date d'enregistrement : le 5 décembre 2005

**Modification du R.M. 144/98**

**1** Le présent règlement modifie le *Règlement sur les médicaments d'ordonnance, R.M. 144/98*.

**2** L'article 2 est remplacé par ce qui suit :

**Médicaments sur ordonnance**

**2** Pour l'application de la définition de « drogue » figurant à l'article 1 de la *Loi*, les substances et les mélanges de substances qu'indiquent les annexes 1, 2 et 3 du manuel ainsi que ceux qui ne contiennent que de la pseudoéphédrine à titre d'ingrédient actif sont des médicaments d'ordonnance.

**Entrée en vigueur**

**3** Le présent règlement entre en vigueur le 15 janvier 2006 ou à la date de son enregistrement, si cette date est postérieure.

---

The Queen's Printer  
for the Province of Manitoba

---

L'Imprimeur de la Reine  
du Manitoba